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Leaving

Picture Description1)

A sepia-toned, blurred view from inside a vehicle, looking out through the windshield with wipers active,
showing a winding road or path through a snowy, forested landscape.

Analysis1)

This sepia-toned photograph captures a scene viewed through a car windshield, blurring the lines between
the interior and exterior worlds. The vehicle’s wipers are prominently featured, bisecting the frame with
their stark, dark lines. Outside, a snow-covered road curves into the distance, flanked by dense, blurred
trees that suggest motion and speed. The monochromatic palette enhances the sense of nostalgia and
creates a dreamlike, ethereal atmosphere. The composition draws the viewer into a fleeting moment,
inviting contemplation on the passage of time and the nature of perception.
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000964 - Leaving

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 01/2013 03/2013 03/2013

Width Height Bits/Color

Original Size 7560 px 5112 px 16

Ratio ca. 1.48 1 —

Exposure 24x36 mm

Location +48.42336, +10.01823

Title (German) Verlassen

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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    Y 2013-04 | BW I | Film 3:2 II | Railways I | Ulm North I
  
  
    
      N
    
    
      A sepia-toned, blurred view from inside a vehicle, looking out through the windshield with wipers active, showing a winding road or path through a snowy, forested landscape.
    
    
      Eine sepiafarbene, verschwommene Ansicht aus dem Inneren eines Fahrzeugs, die durch die Windschutzscheibe mit aktiven Scheibenwischern auf eine kurvenreiche Straße oder einen Pfad durch eine verschneite Waldlandschaft blickt.
    
    
      This sepia-toned photograph captures a scene viewed through a car windshield, blurring the lines between the interior and exterior worlds. The vehicle's wipers are prominently featured, bisecting the frame with their stark, dark lines. Outside, a snow-covered road curves into the distance, flanked by dense, blurred trees that suggest motion and speed. The monochromatic palette enhances the sense of nostalgia and creates a dreamlike, ethereal atmosphere. The composition draws the viewer into a fleeting moment, inviting contemplation on the passage of time and the nature of perception.
    
    
      Diese sepiafarbene Fotografie fängt eine Szene ein, die durch eine Autoscheibe betrachtet wird und die Grenzen zwischen Innen- und Außenwelt verwischt. Die Scheibenwischer des Fahrzeugs sind prominent dargestellt und teilen den Rahmen mit ihren scharfen, dunklen Linien. Draußen krümmt sich eine schneebedeckte Straße in die Ferne, flankiert von dichten, verschwommenen Bäumen, die Bewegung und Geschwindigkeit suggerieren. Die monochrome Farbpalette verstärkt das Gefühl von Nostalgie und erzeugt eine traumartige, ätherische Atmosphäre. Die Komposition zieht den Betrachter in einen flüchtigen Moment hinein und lädt zur Kontemplation über den Lauf der Zeit und die Natur der Wahrnehmung ein.
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